
Generalforsamling, onsdag den 13. marts 2024 kl. 19.15
i Løgumklosterhallernes mødelokale.

               Der mødte 18 stemmeberettiget op.

       Velkomst v/formand Birthe.

1.    Dagmar Petersen valgt som dirigent – har set indkaldelsen i 
        Ugeavisen, så den er OK.

2.    Stemmetællere valgt: Aase Enemark & Udo Blaszkowski.
       Referent: Inge Marie Rahr.

3.    Bestyrelsens beretning v/formand Birthe Viddiekær.
       Velkommen alle sammen.  
       Så er det igen vores generalforsamling, som vi næsten altid holder,
       hvis ikke der er (corona) første kvartal på året. Radioen er blevet 30
       år, vi er en af de ældste lokal radioer i Danmark.
       Vi valgte ikke at holde noget ekstra, vi havde åbent hus med 
       hjemme bag – tak til alle jer der gav en hjælpende hånd, det var en
       rigtig hyggelig eftermiddag, fik mødt mange af vores lyttere, og de 
       fik sat et ansigt på stemmen i deres radio.
       Vi valgte at få installeret luft til luft anlæg i stedet for en fest, noget
       vi kan se på vores elregning, at det var en god íde.
       Vi har fået 2 andre Pcer (brugte), men det var tiltrængt.
       Vores banko kører godt, vi har 3 hold, som kører på skift.
       Der er 3 studieværter som er stoppet, en som er på orlov. Vi har
       Klaus, som besøger os ca. engang om måneden fra Sjælland.
       Udo har en aftale med Marcus – han kommer fra Tyskland – de 
       sender country sammen.
       Har hørt at vi ikke altid spiller det musik vores lyttere gerne vil høre,
       først skal I lige tænke på, hvornår I hører det, der er jo også 3 andre
       stationer, vi spiller det vi hver især kan stå inde for, vi vil gerne have
       yngre lyttere, så bliver vi også nødt til at spille det nye musik vi får.
       Vi skulle jo gerne være en alsidig radio med plads til forskelligheder.



       Vi har et godt sammenhold og vi passer på hinanden og hjælper
       hinanden.
       Jeg er rigtig stolt af at være formand på radioen, jeg er desværre 
       nok ikke den bedste til at give et skulderklap, men I skal vide, jeg 
       sætter utrolig stor pris på jer alle, uden jeres tilgang og energi, ville
       radioen jo slt ikke kunne køre.
       Sammen kan vi nemlig nå langt med Radio Sydvest, hvor musikken
       er bedst.
       Beretningen blev godkendt.
       
4.    Inge fremlagde regnskabet.
       Spørgsmål: Hvorfor er der minus beløb i indtægter?
       Svar: Det er præmieudbetaling i forbindelse med bankospil. Det har
       altid stået der (Revisoren har opsat regnskabet), måske fordi så er
       bankodelen samlet.
       Godkendelse af regnskabet – regnskabet blev godkendt.
              
5.    Ingen indkomne forslag. 1 forslag fra Bestyrelsen.
       Forslag til vedtægtsændring i § 5: At Radioen kun offentliggør
       generalforsamlingen på Radioens hjemmeside og ikke i Ugeavisen.
       Forslaget blev godkendt.
 
6.   Valg til bestyrelsen:
                          På valg: Birthe Viddiekær.
                                        Dagny Jessen.
                                                                      
      Dagny Jessen ønsker ikke genvalg.

      Der blev foreslået Kasper Larsen-Rothmeier.

     Kasper Larsen-Rothmeier blev valgt til bestyrelsen sammen med
     Birthe Viddiekær, som sagde ja til at fortsætte i bestyrelsen.

7.   Valg af 2 suppleanter.

      Der blev foreslået Leif Larsen & Anita Pedersen.
                                       
      Valgt blev: Leif Larsen & Anita Pedersen.
 



8.    Valg af 1 revisor: 
                            På valg: Jens Thomsen.

       Jens Thomsen var ikke tilstede (syg), vi har modtaget en seddel
       fra Jens Thomsen, at han ønsker genvalg.

       Jens Thomsen blev genvalgt.
    
                    
9.    Valg af revisorsuppleant:                                

       Der blev foreslået Morten Pedersen.

       Valgt blev Morten Pedersen.

10.  Evt.: Ingenting.

       Dagmar Petersen sluttede generalforsamling af med tak.
     
  
      Sluttede med kaffe/te og franskbrød m/rullepølse og ost.

      Referent: Inge Marie Rahr

               ____________________________                ___________________________
                   Dirigent Dagmar Petersen                                              Formand Birthe Viddiekær



Bestyrelsen konstituerede sig efter generalforsamlingen med:

Formand: Birthe Viddiekær
Næstformand: Claus Nissen
Best. Medlem: Aase Enemark
Best. Medlem: Kasper Larsen-Rothmeier
Kasserer & referent: Inge Marie Rahr

Referent: Inge Marie Rahr


